

Jejambatan baharu dari Lorong 6 Toa Payoh ke Jabanah Braddell

Menyediakan akses terus ke Upper Serangoon Road dan Bartley Road

Dibuka pada Ahad, 11 Jun 2017, 6 pagi



Dengan jejambatan baharu, pengguna jalan raya dapat bergerak langsung dari Lorong 6 Toa Payoh ke Upper Serangoon Road dan Bartley Road, tanpa perlu melalui trafik di Braddell Road.

Tambahan anda boleh menikmati kapasiti jalan yang telah dipertingkatkan, di sepanjang jalan Braddell Road antara Jejambatan Toa Payoh North dan CTE, diluaskan daripada dua jalan tiga lorong kepada dua jalan lima lorong.

Sila ambil perhatian beberapa perubahan pada laluan sedia ada:

- **Penutupan jalan akses:**
 - Dari lorong paling kanan di sepanjang Braddell Road ke Upper Serangoon Road/Bartley Road
 - Dari Bishan Street 11 ke Jabanah Braddell (Upper Serangoon Road/Bartley Road)
- **Lorong baharu bas sahaja:**
 - Bersebelahan dengan Jejambatan Toa Payoh North
 - Di Lor 8 Toa Payoh



Laluan Perjalanan Utama Untuk Diberi Perhatian:

Dari	Ke	Laluan
Lor 6 Toa Payoh	Bishan Road/ Upp Thomson Road/ Thomson Road	Ikut lorong paling kiri di Lor 6 Toa Payoh dan pandu di 1A untuk ke Braddell Road ke arah Bishan Road, Upp Thomson Road atau Thomson Road.
	Upp Serangoon Road/ Bartley Road	Ikut lorong tengah di Lor 6 Toa Payoh dan pandu di 1B untuk ke jejambatan baharu menuju ke arah Jabanah Braddell (Upp Serangoon Road/Bartley Road).
	CTE/Bishan Street 11	Ikut lorong paling kanan di Lor 6 Toa Payoh dan pandu di 1C di Jejambatan Toa Payoh North untuk perjalanan ke arah CTE atau Bishan Street 11.
Braddell Road	Lor 6 Toa Payoh	Dari 2A , ambil lorong paling kiri untuk perjalanan ke arah Lor 6 Toa Payoh.
	CTE/Bishan Street 11	Dari 2B , ikut lorong kiri selepas Jejambatan Bishan untuk perjalanan ke arah Bishan Street 11 atau CTE.
	Upp Serangoon Road/ Bartley Road	Dari 2C , ikut lorong paling kanan selepas Jejambatan Bishan untuk perjalanan ke arah Jabanah Braddell (Upp Serangoon Road/Bartley Road).
Bishan Road	Lor 6 Toa Payoh	Dari 3A , ikut jalan susur paling kiri untuk ke Braddell Road ke arah Lor 6 Toa Payoh.
	CTE/Upp Serangoon Road/Bartley Road	Ikut jalan susur kedua paling kiri di 3B untuk ke Braddell Road ke arah CTE atau Jabanah Braddell (Upp Serangoon Road/Bartley Road).
Bishan Street 11	Upp Serangoon Road/ Bartley Road	Dari 4A , ikut lorong tengah selepas memasuki Braddell Road untuk perjalanan ke arah Upp Serangoon Road atau Bartley Road. Ambil perhatian bahawa tiada akses ke Laluan bawah Braddell Laluan dari Bishan Street 11.